
   

 وقضايا منظمةوصول مجموعة من الكتب القيمة والمتخصصة في التجارة الدولية 
 عةالجام-كرسي منظمة التجارة العالمية في كلية الاعمال  ةلمكتبالتجارة العالمية 

 الاردنية

 

تم من خلال برنامج كرسي منظمة التجارة العالمية في كلية الاعمال شراء وادخال 

في قضايا منظمة التجارة  والمراجع القيمة والمتخصصة من الكتبجديدة مجموعة 

حيث يمكن لجميع طلبة الكلية والباحثين الاطلاع عليها  الدولي،والاقتصاد العالمية 

 الثاني. الطابق-أمبنى -كلية الاعمال-في مكتبة منظمة التجارة العالمية

 
New books and references specialized in international economics and WTO related issues 

have been added to the library of WTO Chair at the Faculty of Business-University of 

Jordan  

 

The WTO-Chair program at the faculty of Business-University of Jordan announces the 

arrivals of new books and references specialized in the field of international economics, 

international law, and the WTO related issues. All interested student and researchers can 

have access to it by visiting the WTO Chair Library - Faculty of Business - building A- the 

second floor. 
 


